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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2017      § 46-59 
 

Tid: Tisdagen den 25 april 2017  kl. 17.30 – 17.45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2017-05-02 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Johan Kovaniemi (S)   

Mehdi Oguzsoy (V)  tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Mariana Högland förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Mia Ternlund (V) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP)  

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (L) 

Andreas Berglöf (M) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 55 

Svar på remiss av Program för miljöövervakning av biologisk 
mångfald och relaterade ekosystemtjänster                                        
Dnr 01.06/130/2017 

 

 

BESLUT 
 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden har lagt fram ett program för miljöövervakning av biologisk 

mångfald och relaterade ekosystemtjänster, i enlighet med bilagan. 

 

Idrottsförvaltningen anser att strategin är bra och viktig för stadens gröna utveckling. 

Förvaltningen betraktar det föreslagna programmet som ett viktigt verktyg för 

kunskapsinsamling i form av inventeringar, åtgärder och analyser som stärker den biologiska 

mångfalden och ekosystemet. Planen har ett strukturerat upplägg som omfattar  de viktigaste 

områdena (landskap, biotoper, arter, ekosystemtjänster samt uppföljning av skötsel och 

åtgärder) med tydliga mål i form av prioriterade och tydliga insatser för varje område. 

 

Utöver de planerade insatserna föreslår idrottsförvaltningen förbättrade spridningsvägar för 

djur, ökad övervakning vid stränderna samt förbättrad information till medborgarna. Detta för 

att skapa ett ökat biologiskt intresse för att komplettera arbetet med att åstadkomma en 

biologisk mångfald i staden. 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten   Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


